
PROTOKÓŁ LXVI/09
z sesji Rady Miejskiej w Ścinawie

z dnia 6 sierpnia 2009 r.

Obrady sesji Rady rozpoczęto o godz. 18.00

Nieobecni  w  dniu  sesji  radni:  J.  Kotapka,  A.  Rysz,  J.  Sztaba,  J.  Marchewka,  P. 
Piechowicz,                                                          A. Kosirowski, A. Groszek.

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Ścinawie Pan Andrzej Sitarski oznajmił, że brak 
jest  listy  obecności  i  poprosił  Sekretarza  o  dostarczenie  przedmiotowej  listy.  Po 
przygotowaniu i podpisaniu przez radnych listy obecności, Wiceprzewodniczący Rady 
Miejskiej w Ścinawie stwierdził, że         w sesji Rady na stan 15 radnych, uczestniczy 8 
radnych, co stanowi quorum przy którym może obradować i podejmować prawomocne 
uchwały Rada Miejska w Ścinawie.

Następnie  Wiceprzewodniczący  Rady  Miejskiej  w  Ścinawie  Pan  Andrzej  Sitarski  
otworzył sesję, po czym odczytał porządek obrad LXVI sesji Rady Miejskiej:

1. Odczytanie wszelkiej korespondencji, która jest w posiadaniu Przewodniczącego 
Rady Miejskiej w Ścinawie od dnia 01.04.2009 r. do dnia 04.08.2009 r.

2. Dyskusja nad korespondencją.
3. Wnioski wypływające z dyskusji. 
4. Rozpatrzenie projektów uchwał i podjęcie uchwały w  sprawie:

a) zmian w budżecie Miasta i Gminy Ścinawa na 2009 rok uchwalonego uchwała Rady 
Miejskiej     w Ścinawie Nr XLV/217/2008 z dnia 30 grudnia 2008 roku,
b) zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2006 r. Ścinawskiego Ośrodka Kultury,
c) wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny sprzedaży lokalu mieszkalnego 
przy ulicy Plac Kościelny 3 m1 w Ścinawie. 

Wiceprzewodniczący poinformował, że w trakcie obrad obowiązuje statut Miasta i gmi-
ny Ścinawa, który to mówi o tym, że w takcie obrad nad porządkiem obrad sesji Rady 
Miejskiej czuwa Przewodniczący Rady.
Radna Krystyna Olszewska wystąpiła z wnioskiem o zmianę porządku obrad, poprzez 
zamianę punkt 1 punktem 4. 
Sekretarz Miasta i Gminy Jan Przybylski  do przepisów nie można podchodzić wybiór-
czo, art. 20 ust.4 mówi wyraźnie, że jeżeli sesja jest zwołana w trybie art. 20 ust.3 to 
można zmienić porządek obrad, ale po wyrażeniu zgody wnioskodawcy, zatem należy 
zwrócić się z zapytaniem do wnioskodawcy, który albo wyrazi zgodę albo nie, nie jest 
to obligatoryjna zmiana.
Radna Krystyna Olszewska ja wystąpiłam z wnioskiem o zmianę porządku obrad, być 
może, że Przewodniczący będzie pytał się Burmistrza o zgodę.
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Ścinawie Pan Andrzej Sitarski zatem proszę Bur-
mistrza jako inicjatora o ustosunkowanie się do tego wniosku.
Burmistrz Ścinawy Andrzej Holdenmajer jako inicjator wniosku nie wyrażam zgody.
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Ścinawie Pan Andrzej  Sitarski zatem wniosek 
jest bezprzedmiotowy i nie może być poddany pod głosowanie. Jesteśmy przy punkcie 
1  odczytanie  wszelkiej  korespondencji,  która  jest  w  posiadaniu  Przewodniczącego 
Rady Miejskiej w Ścinawie od dnia 01.04.2009 r. do dnia 04.08.2009 r. Panie Burmi-
strzu czy orientuje się Pan, jaka jest ilość     w sztukach do odczytania.
Sekretarz Miasta i Gminy Jan Przybylski  doskonale się orientuję, ponieważ dekretuję 
pocztę, to są skutki Państwa postępowania jako radnych, a szczególnie Przewodniczą-
cego Rady, który jest zobowiązany do odczytywania wszelkiej korespondencji, która 
wpływa do Biura Rady, a nie tylko wybiórczo zaproszeń okolicznościowych, bo jest to 
zbędne.
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Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Ścinawie Pan Andrzej Sitarski nie została udzie-
lona odpowiedź na moje pytanie, nie pytałem czy Państwo znają materię, ale nominal-
nie, czy znają Państwo, jaka jest liczba dokumentów do odczytania.
Burmistrz Ścinawy Andrzej Holdenmajer Panie Przewodniczący jest Pan już drugą ka-
dencję, a siódmy rok przewodniczącym rady, powinien Pan zapoznać się dobrze ze sta-
tutem, ale do Pana to nie dociera, tak jak do Przewodniczącego, który wybiórczo pod-
chodził do materiałów, które wpłynęły do Urzędu i do Biura Rady. Dlatego jeżeli jest 
taki punkt w porządku obrad, to proszę o odczytanie całości korespondencji w dniu dzi-
siejszym. Jeżeli zgodnie ze statutem na każdej sesji przewodniczący odczytywałby pi-
sma, a nie według własnego widzimisię, to są takie skutki tego.
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Ścinawie Pan Andrzej Sitarski Panie Burmistrzu 
nie odpowiedział Pan na moje pytanie, nie podał Pan ilości dokumentów do odczytania. 
Jaka ilość korespondencji już została odczytana, bo część korespondencji została w ja-
kimś stopniu odczytana przez przewodniczącego. Czy zna Pan ilość dokumentów jaką 
należy odczytać?
Burmistrz Ścinawy Andrzej Holdenmajer dwanaście dokumentów.
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Ścinawie Pan Andrzej Sitarski czy może Pan je 
wskazać, bo mam 3 segregatory.
Sekretarz Miasta i Gminy Jan Przybylski Panie przewodniczący Pan chce się rozminąć z 
porządkiem obrad, zaniedbujecie swoje obowiązki, a w szczególności prezydium Rady. 
Wiem, że jest sporo korespondencji do odczytania, dotychczas odczytywana była wy-
biórczo, tak jak wygodnie było dla Przewodniczącego. 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Ścinawie Pan Andrzej Sitarski  chciałbym się do-
wiedzieć czy Panowie jako inicjatorzy tego punktu porządku obrad wiedzą jaka ilość 
pism jest do odczytania w dniu dzisiejszym. 
Sekretarz Miasta i Gminy Jan Przybylski Panie przewodniczący próbuje Pan prowadzić 
dyskusję według własnego scenariusza, jest taki punkt w porządku obrad i proszę o 
jego realizację. 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Ścinawie Pan Andrzej Sitarski  przywołał po raz 
pierwszy Sekretarza do porządku oraz drugi. Ponadto swoim zachowaniem ryzykuje 
Pan zerwanie sesji        w dniu dzisiejszym. Zapytał również Burmistrza co ma na celu 
odczytanie korespondencji?
Burmistrz Ścinawy Andrzej Holdenmajer na sesjach które się odbyły od 1 kwietnia do 
dnia dzisiejszego wpłynęło wiele korespondencji, która powinna być odczytana. Wobec 
tego proszę     czytanie tego w dniu dzisiejszym. 
Radny Jan Hałas szanując czas Pani Skarbnik, Pani Kierownik proponuję, aby rozpocząć 
najpierw punkt 4, a na końcu odczytywać tą korespondencję. 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Ścinawie Pan Andrzej Sitarski   propozycja taka 
padała wcześniej, Pan Burmistrz jako inicjator odmówił zmiany kolejności. 
Radna Krystyna Olszewska  zadała pytanie mecenasowi, czy odczytywanie korespon-
dencji na sesji rady Miejskiej, gdzie powinny być podejmowane uchwały jest zgodnie z 
przepisami prawa?
Mecenas  przepisy mówią o tym, że dopóki nie ma zgody inicjatora na zmianę, kolej-
ność powinna być dokładanie taka sama jaka znalazła się w porządku obrad. 
Wiceprzewodniczący  Rady Miejskiej  w Ścinawie Pan  Andrzej  Sitarski   poprosił  Bur-
mistrz o odczytanie wszystkich pism. 
Burmistrz Ścinawy Andrzej Holdenmajer to leży w Pana gestii, a nie mojej. 
Sekretarz Miasta i Gminy Jan Przybylski korespondencja, która wpływa do Biura Rady i 
to w gestii organu stanowiącego należy odczytanie tej korespondencji. 

                                            Obradom przewodniczył:
          Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej

w Ścinawie
         Andrzej Sitarski
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Protokołowała: Renata Matuszczak    
                      Magdalena Ratajczak     
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